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OR.0021.27.2021 

 

 

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Rypinie 

za okres od 23 czerwca 2021 roku do 29 września 2021 roku. 

 

 

W okresie sprawozdawczym odbyło się 14 posiedzeń Zarządu Powiatu, podczas których Zarząd 

podjął 46 uchwał. 

 

W dniu 23 czerwca 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 1 uchwałę. 

 

W dniu 7 lipca 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 5 uchwał. 

- Dyskutowano o bieżącej sytuacji w SP ZOZ oraz o problemach z apteką „Przy szpitalu” Państwa 

Wieczorek i Bytner odnośnie obniżenia wysokości czynszu dzierżawy za lokal apteki 

- Członkowie Zarządu w dalszej części posiedzenia dyskutowali również na temat powstawania 

nowych inwestycji na terenie powiatu typu: budowa ZS nr 5, budowa Dziennego Domu Pobytu oraz 

Domu Dziecka. Przekazana została także informacja dotycząca strefy ciszy na jeziorach powiatu 

rypińskiego oraz składanych wniosków do Polskiego Ładu 

- Zarząd rozpatrzył także wnioski dotyczące m.in.:  wniosek z PCPR dotyczący remontu pomieszczeń 

po Inspektoracie Nasiennictwa 

- W dalszej części posiedzenia dyskutowano o zagospodarowaniu terenu wokół Dziennego Domu 

Pobytu oraz Domu Dziecka a także o trudnej sytuacji w szpitalu   

- Zarząd Powiatu wnioskował o zwołanie sesji w związku z koniecznością wprowadzenia zmian do 

budżetu i zakupem busa dla Dziennego Domu Pobytu  

 

W dniu 14 lipca 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 2 uchwały i 2 postanowienia. 

- Na posiedzeniu Zarządu został rozparzony wniosek firmy ELFEKO, która jest zainteresowana 

dzierżawą gruntów powiatu rypińskiego znajdujących się w Nadrożu. Firma specjalizuje się w 

instalacjach energetycznych, a konkretnie w fotowoltaice.  

- Zostały przedstawione wnioski, jakie będą składane do Polskiego Ładu 

 

W dniu 21 lipca 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 3 uchwały i 3 postanowienia. 

- Zarząd rozpatrzył wnioski dotyczące m.in.:  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Rypinie 

zwraca się z prośbą o dofinansowanie remontu domu, w którym funkcjonuje rodzina zastępcza i jest 

w niej umieszczone jedno dziecko z Powiatu Rypińskiego- Zarząd zdecydował o przekazaniu 

1.300,00 zł na ten cel.  

- Członkowie Zarządu zapoznali się z opiniami przygotowanymi przez Zarząd Dróg Powiatowych w 

ramach konsultacji wniosków jakie przygotowuje Pan Mariusz Majewski na 3 inwestycje drogowe, 

Zarząd zapoznał się z projektami tych inwestycji. 

- Informacja o otrzymanym dofinansowaniu w wysokości 75 % z Urzędu Wojewódzkiego na 

przebudowę przejść dla pieszych.  

- Zarząd Powiatu wnioskował o zwołanie sesji Rady Powiatu w związku z koniecznością 

przedstawienia sprawozdania finansowego SP ZOZ z siedzibą w Rypinie za 2020 rok oraz podjęciem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej z siedzibą w Rypinie za 2020 rok w terminie do 30.07.2021 r. konieczne 

jest podjęcie ww. uchwały. 
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W dniu 28 lipca 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 1 postanowienie. 

- Zostały przedstawione i omówione zmiany dotyczące połączeń komunikacyjnych.  

- Zapoznanie z bieżącą sytuacją SP ZOZ wraz z bilansem oraz opinią Biegłego Rewidenta.  

- Członkowie Zarządu dyskutowali o 3 szt witaczy, które zostaną postawione na granicach powiatu, 

a także o funduszach, jakie są przeznaczone na AGRE oraz zostały omówione pozostałe sprawy 

bieżące. 

 

W dniu 5 sierpnia 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 3 uchwały i 3 postanowienia. 

- Omówione zostały sprawy bieżące, m.in.: dyskutowano na temat rekrutacji do Dziennego Domu 

Pobytu i kupnie auta oraz sprzedaży działek w Nadrożu.  

- W dalszej części posiedzenia rozmawiano o stworzeniu Centrum Usług Wspólnych, aby przyłączyć 

jednostki do PCOO. Został omówiony nabór do szkół powiatowych. 

- Członkowie Zarządu Pan Piotr Makowski wnioskował o usuniecie suchych drzew przy drodze 

Godziszewy-Sadłowo oraz Pani Monika Kalinowska wnioskowała o zamontowanie lustra przy 

skrzyżowaniu z ul. Dworcową.  

 

W dniu 12 sierpnia 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 2 uchwały. 

- Członkowie Zarządu dyskutowali na temat utworzenia grup językowych w liceum 

ogólnokształcącym w Rypinie.  

- Dyskutowano na temat złożonych wniosków do Polskiego Ładu  

- Członkowie Zarządu odbyli wizytę w Dziennym Domu Pobytu  

 

W dniu 18 sierpnia 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 2 uchwały i 1 postanowienie. 

- Zarząd Powiatu podczas posiedzenia rozpatrzył wniosek z ZS nr 1 dotyczący przekazania kwoty na 

prace związane z czyszczeniem elewacji szkoły oraz z Wspólnoty Mieszkaniowej w Nadrożu prośbę 

o podjęcie czynności zmierzających do nabycia prawa własności przyległej nieruchomości gruntowej 

oraz o udzielenie bonifikaty na zakup działki.   

- Zostały omówione sprawy bieżące dotyczące szpitala i zmian kadrowych oraz była mowa o 

inwestycjach drogowych.  

 

W dniu 30 sierpnia 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 8 uchwał. 

- Podczas posiedzenia została omówiona sytuacja SP ZOZ oraz przedstawienie informacji z planu 

finansowego. 

- Zostały omówione sprawy bieżące. 

- Członek Zarządu Pani Monika Kalinowska zawnioskowała kolejny raz o zamontowanie lustra przy 

ul. Dworcowej oraz o budowę ścieżek rowerowych o minimalnej szerokości 2 m.  

 

W dniu 8 września 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 4 uchwały. 

- Zarząd rozpatrzył wnioski dotyczące m.in.: nieustanawiania ciszy czy zakazu poruszania się 

jednostkami motorowymi na jeziorze kiełpińskim, Powiatowo-Miejski Szkolny Związek Sportowy 

zwrócił się z prośbą do Zarządu o dofinansowanie imprezy sportowej, pismo o wsparcie finansowe 

organizacji obchodów Dnia Seniora z okazji 55-lecia powstania Polskiego Związku Emerytów i 

Rencistów, prośba z Klubu OLDBOY o dofinansowanie w związku z organizacją przekładanego w 

związku z pandemią turnieju, dwa pisma od Stowarzyszeń o wydłużenie terminów złożenia 

rozliczenia końcowego, czyli Ochotniczej Straży Pożarnej i Polskiego Związku Diabetyków, pismo 
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z zakresu onkologii. Firma występuje, aby robić profilaktykę czerniaków, a zajęcia informacyjne będą  

w szkołach. Pani Monika Kalinowska wnioskowała o zabezpieczenie większych środków na 

organizację AGRY w następnym roku. 

- Członkowie Zarządu dyskutowali również o sprzedaży gruntów w Nadrożu. 

 

W dniu 15 września 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 1 postanowienie. 

- Zarząd rozpatrzył wnioski dotyczące m.in.: Dyrekcja Zespołu Szkół nr 2 im. Unii Europejskiej w 

Rypinie zwraca się z prośbą o wyrażenie zgody na wprowadzenie podwyżek w RCS oraz Klub 

OLDBOY wnioskuje o dodatkowe nagrody na loterię. 

- W dalszej części posiedzenia dyskutowano o problemach związanych ze szpitalem i złożonych 

przez ratowników medycznych wypowiedzeniach.  

 

W dniu 20 września 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 1 uchwałę. 

- Powiat Rypiński pozyskał z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg ponad 2,5 mln zł na remont 

dwóch dróg powiatowych. Przebudowane zostaną droga powiatowa Puszcza Miejska- Skrwilno w 

miejscowości Skudzawy i droga powiatowa Brzuze- Huta Chojno na odcinku 816 m.  

- Zarząd rozpatrzył wnioski dotyczące m.in.: rozważenia podwyżek dla pracowników Domu Dziecka, 

pismo dotyczące budowy chodnika wraz z oświetleniem przy drodze powiatowej w miejscowości 

Kowalki. 

- W dalszej części posiedzenia Członkowie dyskutowali o Społecznej Radzie SP ZOZ oraz o 

problemach związanych ze szpitalem. Na posiedzeniu Społecznej Rady SP ZOZ ratownicy medyczni  

oraz pielęgniarki przedstawili swoje oczekiwania w sprawie wynagrodzeń. 

- Na wniosek i prośbę Pani Moniki Kalinowskiej zostali zaproszeni doradcy w sprawie Konsultacji 

Energetycznych. 

- W dalszej części posiedzenia omówione zostały bieżące sprawy w RCS. Została przedstawiona 

analiza proponowanych podwyżek cen usług oraz została podjęta ostateczna decyzja dotycząca 

wprowadzenia podwyżek.  

 

W dniu 27 września 2021r.:  

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 1 uchwałę i 1 postanowienie. 

- Zarząd rozpatrzył wnioski dotyczące m.in.: ZS nr 3 zwraca się z prośbą o przyznanie środków 

finansowych na wykonanie rozbudowy układu zasilania elektrycznego na potrzeby budowanej hali 

oraz dodatkowy nadzór inspektorki. Kolejne pismo od mieszkańców wsi Trąbin dotyczy modernizacji 

drogi powiatowej na odcinku 400 m od skrzyżowania z drogą powiatową w kierunku Dobrego do 

końca terenu zabudowanego w kierunku Ruszkowa. 

- W dalszej części posiedzenia dyskutowano na temat sprzedaży działek w Nadrożu. Dokonano 

analizy wyceny każdej działki. Została podjęta decyzja o otwarciu procedury sprzedażowej. 

- Członkowie Zarządu dyskutowali na temat budowy chodników w gminie Rypin. 

 

W dniu 29 września 2021r.: 

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 2 uchwały.  

 

 

 

 


